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ČESKO: Co slovo, to perla. Naše slavná Marfuša oznámila, že Fondy Evropské unie by mohly
Česku proplatit až osmdesát procent vojenské pomoci, kterou poslalo na Ukrajinu.

Nic proti té geniální myšlence mozkových gigantů, ale…

Podle Černochové by většinu ze čtyř miliard korun mohlo Česko získat z unijních fondů. Úžasná
zpráva. Máme radost, že firma Brusel tolik vydělává, že nám může jen tak posílat peníze. Nevíte
náhodou, jak se ta firma jmenuje, že je to tak tajné?

Ale zanechme ironie: Černochová je prostě hlavou v jiné dimenzi a v normální době by dělala na
ministerstvu uklízečku. Bohužel dnes je obrácená doba, takže poctivému se říká podvodník a
věcnému argumentu se říká dezinformace.

Samozřejmě Evropská unie nemá ani korunu. Rozdává to, co nám ukradne. Takže my
pošleme peníze do Bruselu a Brusel nám menší část pošle zpět. Teoreticky Německo do Bruselu
posílá více, než my. A to je pravda. Vlastně půl pravdy. Protože druhá půlka už se nepíše, o té se
mlčí. Když vyrobíme a vyvezeme mimo EU, zaplatí se clo a místo, abychom ho dostali my, sebere ho
Brusel. Že jsme především vývozní stát a vyvážíme průmysl, ví snad každý. 20% našeho zboží mimo
EU je takto vycleno. Pro Brusel.

Další švindl je, že vyrobíme levně pro Německo, to prodá draze jako německá značka, takže
bezpracný zisk a clo za naší výrobu, cezenou přes Německo, které to hlásí jako německé dotace a
nikoliv české jde do Bruselu a z toho nám zase malinko vrátí. Značí se to jako reexport. Pouze však,
dyž jsme  poslušní a hodní, jinak bychom nedostali nic.

Německo je pro ČR třetinovým trhem, z čehož se přes 60% reexportem a nepřímým vývozem
obsluhují třetí trhy. Z toho přibližně 20 % českého vývozu do Německa je pouhým reexportem (zboží,
které je importováno nákupčím v jedné zemi, který tento produkt exportuje dále do třetí země bez
zpracování) a nepřímý export (výrobek v zemi prostředníka podléhá dalšímu zpracování „processing
trade“) představuje podobně jako přímý export přibližně 40 % z hrubého vývozu.

 Nejvyšší podíl na nepřímém vývozu a reexportu přes Německo mají odvětví výroby
motorových vozidel, elektrických strojů a zařízení a strojů a zařízení (neelektrických).
 Reexporty a nepřímé exporty z ČR přes Německo do třetích zemí včetně vývozu
mimo EU navyšují tradiční dvojstranné přeshraniční statistiky o zahraničním obchodu

A nejen za vývoz

Praha/Brusel – Evropská komise požaduje po České republice zhruba 2,1 miliardy korun (82,5
milionu eur) za špatné vyměření cla při dovozu textilu a obuvi z Číny v letech 2012 až 2019, o tom v
pátek informovala Celní správa ČR a informaci následně potvrdila EK.

Takže nás oberou banky (50 – 100 miliard ročně) , Brusel a vlastně živíme celý západ, ač ten tvrdí, že
nad námi bdí. Otrok maká a otrokář pláče, že musí dát otrokovi kus chleba, nebo rýže jako
v monteriích na těžbu mahagonového dřeva. Přestože se mahaganové dřevo platilo zlatem a
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obrovským množstvím peněz.

Platili jsme vůči HDP 7,8%, ale díky vnitropodnikovému účetnictví a dalším podvodům byl faktický
vývod peněz takto:

Takže tato tabulka hovoří za vše, ale vláda o ní mlčí. (novější zatím není) Takže když Černochová
pořvává, že nám něco Brusel zaplatí, tak to znamená, že nám jakoby něco z výpalného
vrátí. Takže čím víc pracujeme, tím více nás západ dojí a práská bičem, jak nad dojnou krávou.

Na závěr nic proti myšlenkám mozkových gigantů, ale když posíláme další miliardy díky Fialovi a
Černochové na Ukrajinu a razantně tím zvyšujeme dluh, ve vzduchu stále nalehávěji zní: kdo je
skutečný nepřítel České republiky?

Není jediné rozumné řešení: demise?
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